
Inspreektekst 24 september,       Warder, 24 sep. 18 

 

Geachte aanwezigen,  

 

Namens bewoners van Warder vraag ik u om de verklaring van geen bedenkingen niet af te geven. 

 

Wanneer bewoners begrip hebben voor de noodzaak van de ingreep, dan zal dat het proces 

aanzienlijk versoepelen en kan een gang naar de RvS worden voorkomen waardoor kostbare tijd en 

geld wordt bespaard. 

Ik wil u graag iets voorlezen uit het Kader Ruimtelijke Kwaliteit  uit 2014:  

Samen met Muiderberg is Warder misschien wel het enige dorp langs de Marker- en IJmeerkust waar 

de ligging aan het water zodanig door de dorpsgemeenschap is benut, dat in de afgelopen honderd 

jaar een uniek dorpsfront aan het water heeft kunnen ontstaan, bestaande uit kleinschalige 

voorzieningen die gericht zijn op zwemmen en andere watersport. De kracht is de vanzelfsprekende 

samenhang tussen dorp en waterrand die langzaam is gegroeid. Het ontwerp bij Warder zal zich in 

deze geschiedenis moeten voegen, wat concreet betekent dat de dorpsgemeenschap mee-ontwerpt 

aan haar dijk :   dit is niet gebeurt. 

 

 Natuurlijk zijn wij ook voor veiligheid, maar het Markermeer is een binnenmeer afgesloten van 

stormvloeden en hoge rivierafvoeren. De dijk is op het oosten gesitueerd, dus ook geen golfaanval 

door zuidwester- noordwester stormen.  Daarom is de zeer ingrijpende dijkversterking onbegrijpelijk 

voor de bewoners. De dijk was al sterk genoeg bij stormen vóór de aanleg van de Afsluitdijk en ook 

na de aanleg daarvan zijn er al meer dan 80 jaar geen problemen.   Er zijn recentelijk voor een aantal  

locaties resultaten van nieuwe normeringen vrij gegeven die een veel gunstiger beeld laten zien 

waardoor er minder of geen ingrijpende versterkingen nodig zijn. Zo ook een  deel van de dijk tussen 

Warder en Edam. Wij willen graag openheid over de meetmethoden zodat het voor ons duidelijk is 

waarom de rest van de dijk bij Zeevang, Warder, zodanig slecht is dat die wel moet worden 

afgegraven volgens het plan wat er nu ligt. 

Wat ons zorgen baart is dat er ook  geen openheid is over het risico van het bouwen van een nieuwe 

dijk. Bij navraag over het dossier is het antwoord dat er niet echt een concreet risicodossier is! 

Het gaat ons niet om de politiek, amendementen, coalities of het steunen van partijgenoten. Wij 

willen de feiten op tafel en de beste oplossing.  

   

Dank u. 


